

名典珍藏波尔多（2007）干红葡萄酒

产品名称	名典珍藏波尔多（2007）干红葡萄酒
公司名称	上海大祥祥宁贸易发展有限公司
价格	200.00/瓶
规格参数	品牌:名典珍藏波尔多 商品条形码:3760169202444 卫生许可证:=
公司地址	上海市四川北路838号709室
联系电话	021-34688920 13601803637

产品详情

品牌	名典珍藏波尔多	商品条形码	3760169202444
卫生许可证	=	产品标准号	=
净重	750 (ml)	保质期	15 (年)
原料与配料	99%葡萄酒原汁加微量S02	酒精含量	12.5 (%)
葡萄汁含量	99 (%)	含糖量	0 (g)
生产厂家	=	原产地	法国
储藏方法	保持恒温15°-20°，平放于避光处	生产日期	见背标

庄园简介

面积：20公顷

葡萄树平均树龄：35年

土壤性质：石灰质砾土层壤

级别

法定产区酒 (aoc)

葡萄品种

-60%赤霞珠

-30%梅乐

-10%品丽珠

品评

-外观：呈亮丽的宝石红色泽

-香气：含有细致的花香和蓝莓香

-口感：在橡木桶中经过醇化，单宁充足，韵味丰富，甘醇高雅。

饮用

-清新的水果葡萄酒，适合新鲜时饮用。最佳饮用温度，16—18摄氏度。

建议配餐：适合配风干的烟熏肉类、香肠、炒腰花、铁板烧鸡

庄园坐落于波尔多里布区近郊，整个庄园占地接近20公顷，主要种植波尔多最为传统的梅乐、赤霞珠及品丽珠葡萄，酒庄优质的石灰质砾土层使得这里的土壤温度要比其它的波尔多产区高出几度，为葡萄种植和生产提供了得天独厚的条件。此酒呈宝石红色泽，含有丰富的香味，得到酿酒大师马克·盖提尼的特别推荐。现在饮用香滑可口，如陈年5—6年，更可享受其独特风味。

3、 moulin de lestage

about manor

area: 20 hectares

the average vine age: 35 years

soil properties: soil gravel calcareous soil

level

aoc wine (aoc)

grape varieties

-60% cabernet sauvignon

mellors -30%

-10% cabernet franc

evaluation

- appearance: the gem was bright red ze

- aroma: delicate floral with blueberry and shannon

- taste: the subject of aging in oak, ample tannins, rich in charm, elegance glycol.

drinking

- fresh fruits, wine, suitable for fresh consumption. the best drinking temperature ,16-18 degrees celsius.

catering recommendations: for the smoke with air-dried meat, sausages, fried lamb kidney, chicken teppanyaki

manor is located in the bordeaux area in the outskirts of cloth, the entire estate covers an area of nearly 20 hectares, mainly planted the most traditional bordeaux mellors, cabernet sauvignon and cabernet franc grapes, wine quality gravel calcareous soil makes the soil temperature to be here other than several times higher than that of the bordeaux region for grape cultivation and production provides a unique condition. this wine was red gem ze, rich in flavor, the wine master mark. ksentini cover special recommendation.delicious to drink now, such as 5-6 years old can enjoy its unique flavor.